
Geachte dames, heren, 

 

Met verbazing hebben wij, Volleybalvereniging DOS, kennis genomen van het 

sportaccommodatieplan van de gemeente Krimpenerwaard. Aangezien we een 

binnensportvereniging zijn die gebruik maken van sportzalen, hebben we ons in dit betoog gericht op 

de maatregelen die gericht zijn op de binnensport. In het accommodatieplan staat het voornemen 

om de huur voor de gymzalen met maar liefst € 6,- per uur te verhogen. Een maatregel die ons, als 

grootste binnensportvereniging van Schoonhoven, hard zou raken en ons in financiële problemen 

zou brengen. Er is een limiet aan de financiële draagkracht die verenigingen hebben en die is na de 

maatregelen van afgelopen jaren bereikt. 

Met de harmonisatie van de gemeente Krimpenerwaard heeft onze vereniging te maken gekregen 

met een huurstijging van 27 % in drie jaar tijd. Dit optellend bij de nu voorgestelde huurstijging, zou 

dit een totale stijging betekenen van 45 % in vier jaar tijd!!! Dit percentage staat nog los van de 

jaarlijks door te voeren inflatie. Dit is wat ons betreft op geen enkele manier te rijmen met de wens 

van de gemeente dat de bewoners gestimuleerd worden om te sporten.  Voor sporters zijn dergelijke 

contributieverhogingen niet te verklaren, zeker voor gezinnen met meerdere personen die sporten, 

heeft dit grote financiële gevolgen. 

Tegenover deze exorbitante huurstijging zien we tegelijkertijd minder kwaliteit staan van het 

gehuurde. Dus minder uren aanwezigheid van de beheerders, materialen die verouderd zijn en de 

schoonmaak wat te wensen over laat. Ook op het vlak van het inhuren worden de verenigingen 

steeds strikter gehouden aan vooraf ingehuurde uren. Daar waar voorheen vanuit de gemeente een 

beleid werd gehanteerd dat je tot een week van tevoren uren terug kon geven, wordt nu gesteld dat 

je dit minimaal een maand van tevoren dient te doen. Wij worden als vereniging echter steeds vaker 

geconfronteerd met uitspelende teams die pas een week of twee weken van tevoren melden dat ze 

geen team compleet kunnen krijgen. Dit betekent dat de wedstrijd op een ander moment ingehaald 

dient te worden met de bijbehorende dubbele inhuurkosten. We hopen dat de gemeente op dit vlak 

wat meer flexibiliteit geeft want dit jaagt de verenigingen alleen maar op onnodige extra lasten. 

Gelet op bovenstaande punten zouden we de gemeente met klem willen verzoeken de voorgenomen 

huurstijging terug te draaien. Voor veel verenigingen in de Krimpenerwaard geldt dat het binnen de 

vereniging om veel meer gaat dan alleen het sporten, de maatschappelijke en sociale functie is een 

minstens zo belangrijk aspect. We hopen dat de gemeente deze rol van de verenigingen erkent en 

waardeert, daarom zouden de overwegingen niet alleen moeten gaan over de kostprijsdekking voor 

sportaccommodaties.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Richard Peltenburg 

Voorzitter Volleybalvereniging DOS 

 


